
Zápis ze 4. jednání výkonného výboru tenisového oddílu  

TJ Červený Kostelec, z. s. 

9. 3. 2023 v 17.30 hod. v tenisové klubovně 

 

Přítomni: R. Brát, A. Jarý, T. Kábrt, J. Kult, T. Nosek, P. Špelda, L. Vejrek 

Nepřítomni: - 

Program 

1. Aktuální stavební práce v tenisovém areálu 

2. Jarní brigády 

3. Výsledky provozu přetlakové haly a termín jejího složení 

4. Nový rezervační systém 

5. Podané žádosti o dotace 

6. Výkonnost závodních tenistů a hostování 

7. Správcovství a režim občerstvení 

8. Členská schůze 

9. Školení trenérů a rozhodčích 

10. Dar pro Güntera Círa 

11. Ostatní  

Závěry 

1. Aktuální stavební práce v tenisovém areálu 

Předseda oddílu informoval členy v. v. o probíhajících přípravných pracích na posunutí plotu 
s fotbalovým areálem a rozšíření tenisového hřiště č. 4 o cca 50 cm po celé šířce kurtu směrem 
k fotbalovému hřišti z důvodu neregulérně úzkých výběhů. Plot bude posunut v rámci úpravy zadní 
části fotbalového areálu, a to v následujících termínech: 

Do 15. dubna deinstalace současného plotu, vytrhání současných základů, popř. jejich vypikování do 
potřebné hloubky cca 20 cm, odstranění zeminy na požadovanou vzdálenost, zalití nových základů a 
výstavba nové zídky ze ztraceného bednění. Zpracuje fa Zemní práce Jůza. 

15.–28. dubna navezení škváry, která zbyla po rekonstrukci kurtů 4–7, a posypání antukou. Zpracuje 
tenisový oddíl TJ Č. K. 

Do 28. dubna instalace nového plotu z dvojitých latěk. Zpracovávat bude OMH MěÚ Č. K. 

Celou akci financuje město Červený Kostelec. Hlavní přípravou na tuto akci byla instalace provizorní 
záchytné sítě na zábradlí fotbalového hřiště. Předseda poděkoval fě Tesmen za zapůjčení trubek 
lešení, J. Kábrtovi za zajištění výpůjčky a M. Bezděkovi za zpracování úchytů trubek na zábradlí. Tito 
vše zařídili zdarma. 

V. v. navrhl, aby se během prací položila za základy plotu chránička na elektřinu kvůli potenciálnímu 
budoucímu osvětlení kurtů. 



2. Jarní brigády 

Jarní brigády jsou připraveny, antuka ze Staré Boleslavi bude dopravena fou Autodoprava Volhejn 
během týdne 13.–17. 3. Brigády zajistí předseda dle vhodného počasí. Uskuteční se nejprve na 
kurtech č. 4–7, po složení haly na kurtech 1–3. 

3. Výsledky provozu přetlakové haly a termín jejího složení 

Předseda tenisového oddílu seznámil v. v. s prozatímní bilancí provozu přetlakové haly. Ke dni konání 
v. v. byla bilance provozu od poloviny října, kdy byla hala postavena, cca -15 tis. Kč. Jde o bilanci 
pronájmů proti nákladům za energie, nejsou do toho tedy započítané další, především personálně-
materiální náklady. Výsledek je oproti podzimním odhadům velmi příznivý a byl způsoben kombinací 
poměrně vysoké návštěvnosti haly, šetrné práci s vytápěním a osvětlením a vládního zastropení cen 
elektřiny a plynu. V. v. vyjádřil spokojenost s touto bilancí. Výhled na konečný výsledek je 
optimistický vzhledem k nástupu jarních teplot.  

Hala bude složena za naší účasti cca 20 lidí dne 6. dubna od 8 hod. ráno. 

4. Nový rezervační systém 

Předseda oddílu požádal v. v. o přechod na rezervační systém Rezzy, který při rezervaci zároveň sám 
nastaví v hale vytápění, osvětlení a zámek. Odpadne tím předsedovi cca 50 hod. administrativy a 
umožní zájemcům rezervovat si halu bez dvanáctihodinového limitu před hrou. Cena je oproti 
stávajícímu systému cca dvojnásobná (tj. činí rozdíl cca 3000 Kč). Systém disponuje integrovanou 
platební branou s poplatkem za transakci 5 %, což by samo o sobě v současnosti činilo rozdíl za zimní 
sezonu cca 10 tis. Kč. Tento fakt v. v. posoudil jako zásadní a pověřil předsedu a místopředsedu TJ 
k jednání o této výši příspěvku. Dle výsledku jednání pak v. v. rozhodne o tom, zda na nový systém 
přejde.  

5. Podané žádosti o dotace 

T. Kábrt informoval v. v. o tom, že vedení TJ podalo v součinnosti s předsedy oddílů žádost o dotace 
na provoz, které zajišťuje město Č. Kostelec, a o dotace Můj klub na NSA. Město Č. Kostelec přiřklo TJ 
celkem 710 tis. Kč, z čehož jde 250 tis. Kč na pronájem kuželny, 94800 Kč na členy kuž. oddílu, 5000 
Kč na házenou, 52 tis. Kč na správu a zbytek připadne ten. oddílu, tj. dle interního rozdělení 196200 
Kč na členy a 111500 Kč na náklady spojené s přetlakovou halou. Z NSA již také přišla dotace na 
údržbu, a to ve výši 38 tis. Kč, z níž jde dle dotačního klíče TJ cca 32 tis. Kč tenisovému oddílu, zbytek 
oddílu kuželek.  

6. Výkonnost závodních tenistů a hostování 

Předseda oddílu si pochvaloval pravidelnost a kvantitu tréninků závodních hráčů i ostatních dětí 
v přetlakové hale a informoval v. v. o mírných změnách v metodice tréninků dle informací P. 
Erlebacha, který svou inspiraci získal na svých pravidelných trénincích v pardubické Tesle. Kombinace 
objemu tréninků a pravidelné metodiky nesou výsledky již nyní, na zimních turnajích, kde se nadmíru 
daří především N. Jaré (dva dny po konání schůze byla coby ročník 2008 mj. ve finále turnaje na DTJ). 
Zároveň informoval o uskutečněných hostování (8 do klubu, 1 mimo klub). 

7. Správcovství a režim občerstvení 



Předseda informoval o zajištění správcování do konce června v sestavě: V: Bařtipán, V. Frýbová, R. 
Zelený.  

Občerstvení zůstane stejné jako vloni. V. v. rozhodl o navýšení ceny piva na 28 Kč a 20 Kč, přidání 10° 
piva Antonín (zpočátku na zkoušku), vyškrtnutí hamburgerů a přidání tlačenky. 

8. Členská schůze 

V. v. naplánoval členskou schůzi na sobotu 1. dubna v 17 hod. v tenisové klubovně.  

9. Školení trenérů a rozhodčích 

V. v. rozhodl, že proplatí školení trenérské licence 3. třídy Karolíně Neumanové a Davidovi Fučíkovi a 
školení, resp. doškolení rozhodcovské licence B Denise Drtinové a Tomáši Kábrtovi. 

10. Dar pro Güntera Círa 

V. v. rozhodl, že dlouholetému správci ten. areálu a trenérů mládeže G. Círovi zaplatí polovinu jeho 
lázeňského pobytu, který potřebuje po svých nedávných vážných zdravotních problémech. K předání 
daru dojde na čl. schůzi, popř. osobně v případě nepřítomnosti p. Círa. 

11. Ostatní  

V. v. rozhodl o skácení dvou stříbrných smrků u vchodu do areálu a borovice, která se naklání nad 

vchod do areálu, a to z důvodu bezpečnost přetlakové haly. 

V. v. rozhodl, že letos klubovnu nevymaluje, ale místo toho nechá brigádnicky obrousit a přetřít 

lakem s pigmentem dřevěné prvky terasy. 

Předseda informoval o funkčnosti webkamer v oddílu tenisu.  

T. Nosek přislíbil, že se pokusí zajistit u fy Primátor potřebný počet reklamních slunečníků, které klub 

potřebuje umístit na kurty v dobách prudkého slunce.  

T. Kábrt poděkoval P. Špeldovi za rychlé a levné zajištění poliček do kanceláře.  

J. Kult informoval o možnosti zisku 100% dotace na solární panely, které bychom mohli využít pro 
ohřev vody. Více bude vědět vedoucí odboru rozvoje města P. Matyska. 

T. Kábrt informoval, že MČR ve starších žácích vyhrál D. Vágner, který na podzim zvítězil 

v dorostenecké čtyřhře v Č. Kostelci. R. Brát na touto informací vyjádřil potěšení.  


